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Notulen 

Officiële versie van het verslag. De Nederlandse versie is informeel vertaald met behulp van de 
software DeepL voor het gemak van de Nederlandstalige bestuursleden. 
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Olivier Magritte OME 

 

01) Goedkeuring van het verslag van de Raad van Bestuur van 
11/02/2020 
OME verklaarde dat het niet mogelijk was geweest het verslag van de RvB van 11/02/2020 op te 
stellen. 

02) BDF - AG 2020/03/12: Statutair gedeelte - verspreiding van de 
toespraken  

a) Activiteitenverslag 

Abonneer u op DeepL Pro om dit document te bewerken. 
Bezoek www.DeepL.com/Pro voor meer informatie. 



• EDS vraagt om een correctie op pagina 17, op het niveau van het Waalse 

Gewest: vervang « Comité de branche handicap » door « Conseil de stratégie 

et de prospective ». 

• Er wordt gepreciseerd dat de Raad op het niveau van het COCOM is 

ontbonden ten gunste van een "technisch comité", maar dat dit niet in het 

activiteitenverslag moet worden vermeld. 

• Met betrekking tot de presentatie van het BDF-locatieverkeer wijst VDE erop 

dat er na de invoering van de RGPT-verordening 6 maanden verloren zijn 

gegaan. Voor 2020 is het mogelijk dat het nodig zal zijn om een procedure te 

gebruiken van het soort "activeren van cookies" zodat men, opnieuw, alle 

gegevens kan hebben die door Google worden voorgesteld. Dit zal zo nodig 

worden toegelicht op de Algemene Vergadering van Aandeelhouders. 

• PG stelt voor dat het activiteitenverslag wordt gepresenteerd door Gisèle 

Marlière. 

• GM aanvaardt 

b) Actieplan 

• PG merkte op dat de titel moet worden gecorrigeerd tot 2020 in plaats van 

2019. 

• GM heeft het secretariaat gevraagd wat het document is dat EDF heeft 

gestuurd over de financiering van de organisaties.  

• VDE antwoordt dat het niet voor de GA van de BDF is. Dit zal door het 

secretariaat worden geanalyseerd om een antwoord voor te bereiden. 

• OME stelt voor dat het actieplan door Peter Schlembach aan de Algemene 

Vergadering van Aandeelhouders wordt gepresenteerd. 

• PSch aanvaardt  

c) Boekhouding 

• OME herinnert eraan dat de boekhouding nu is toevertrouwd aan een extern 

bedrijf. De algemene structuur is veranderd en sommige items dekken niet 

meer precies de oude. Met betrekking tot de cijfers ondervond hij een 

probleem met de "winst- en verliesrekening" en stelde hij de accountant een 

vraag per e-mail. Hij zou binnenkort een antwoord moeten krijgen. 

• PSch vult de toelichting aan en corrigeert het aspect "totale kosten" in de 

resultatenrekening: alle elementen zijn correct, maar het totaal in de 

presentatie is weggelaten om post 614500 op te nemen. De verklaring van de 

accountant is waarschijnlijk identiek. 

• OME zal de documenten aanpassen aan de uitleg van PSch. 

d) Andere  

03) BDF - AG 2020/03/12: Informatief gedeelte 
a) SDG's : videobewerking 

• OME legt uit dat de video's zijn aangepast in het Nederlands en Duits Frans en 

ondertitels voor de aangekondigde prijs van €2.200. De "gebarentaal"-versies 

moeten nog worden opgenomen. Aan Franstalige zijde is er slechts één 

mogelijke leverancier, MUSK, aanbevolen door Info sourds en de FFSB. Het 

bedrag zou 680€ bedragen. Aan Nederlandstalige zijde is het zeer moeilijk om 

op advies van Doof Vlaanderen duidelijke en vergelijkbare prijsaanbiedingen 

te krijgen van de 3 gecontacteerde leveranciers. Aan Duitstalige zijde zou één 

van de potentiële leveranciers aan Nederlandstalige zijde dit ook in Belgisch-

Duitse gebarentaal kunnen doen, maar hij stuurt geen passende prijsofferte. 

Ten slotte beantwoordt Filip Verstraete sinds zijn functiewijziging bij Doof 

Vlaanderen geen vragen meer. OME zal contact opnemen met Helga Stevens 

die het management van Doof Vlaanderen heeft overgenomen. 



• GM zal contact opnemen met zijn collega van de regionale raad van Luik om 

te zien in hoeverre zij deze interpretatie kan geven. 

• PSch legde uit dat hij de DSL kan vragen om tussenbeide te komen op het 

gebied van financiering, aangezien zij al enkele jaren een budget hebben voor 

de "Duitstalige adviesraad", maar dat dit niet wordt gebruikt. Hij zal in dit 

verband contacten leggen 

• De video's worden gepresenteerd in GA, maar zonder 

gebarentaalinterpretatie. 

b) SDG's: communicatieplan 

• OME legt uit dat er in dit opzicht niets is veranderd. Hij zal het presenteren 

c) SDG's: Belanghebbenden  

• Marc-Depoortere (FRDO CFDD) 

• Cédric van de Walle (IFDD FIDO) 

04) Terugkeer EDF-BOARD 28/2 en 01/03 
• PG legde uit dat EDF contact heeft opgenomen met de socialistische en 

democratische fracties met het oog op de organisatie van het 3e Europees Parlement 

van personen met een handicap. EDF verzoekt de nationale raden om in dit verband 

contact op te nemen met de nationale leden van het EP. PG vroeg om het thema en 

de Modus Operandi te communiceren aan de nationale raden. Hij verzocht de 

verenigingen van elke lidstaat de gelegenheid te geven het woord te voeren. 

• PG meldt dat er een netwerk is opgezet voor UNCRPD-follow-up. 

• Hij legde uit dat de Europese strategie voor personen met een handicap in dit 

stadium nog steeds niet door de Commissie is voorgesteld: de Commissie richt zich 

alleen op de "Green Deal" en de "Digitale Agenda".  

• Wat het "Oviedo-protocol" betreft, herinnert PG eraan dat dit geen betrekking heeft 

op België omdat België het niet heeft ondertekend. De voorzitter wees erop dat de 

relatie tussen de RvE en het EDF echt niet "vriendelijk" is, met een groot probleem 

met betrekking tot de "gedwongen" behandeling van mensen met een psychosociale 

handicap. 

• Hij legt uit dat de organisatie "Friends of the Earth" is gekomen om een 

samenwerking met EDF voor te stellen. Zij zijn van mening dat de "Green Deal" niet 

ambitieus genoeg is en niet voldoet aan de eisen van de klimaatverandering: zij zijn 

bang dat de kosten van dit alles door de armste burgers zullen worden betaald. Zij 

zeggen dat de agenda moet worden uitgebreid naar de regionale en lokale niveaus. 

PG kwam tussenbeide om te zeggen dat mensen met een handicap niet het 

slachtoffer kunnen worden van nalevingskosten voor huisvesting. EDF zei dat het 

zeer aandachtig zou zijn voor dit aspect van de zaken. 

• Zondag 

• Wat het UNCRPD betreft, moet het EU-verslag zich richten op de uitvoering van 

artikel 30. De "Lijst van nummers" wordt in maart of april 2021 gepubliceerd. Tijdens 

de Conferentie van de staten die partij zijn, dienen 9 leden van het Comité voor de 

rechten van personen met een handicap te worden gekozen. Er is slechts één 

kandidaat uit een EU-lidstaat.  

• Op het niveau van de Vrouwencommissie is er een ontwerp-standpuntnota over 

"seksuele reproductie". 

• De position paper over armoede is afgerond. Het zal binnenkort worden verspreid. 

• Europees semester: EDF zal proberen de inhoud te beïnvloeden met zijn 

aanbevelingen.  

o Khadija legde uit dat ze de informatiesessie over het Europees semester had 

bijgewoond. Het "Winterrapport" was gepubliceerd. Het richt zich op de 



arbeidsmarkt en de Green Deal. Drie Waalse gemeenten werden aangehaald 

als voorbeeldig op het vlak van afvalrecyclage 

o Het maatschappelijk middenveld moet worden betrokken bij de voorbereiding 

van 

• Minimuminkomen: er is een raadpleging aan de gang. Het EDF moet op dit gebied 

samenwerken met het EVV, het Armoedenetwerk en het Sociaal Platform. 

• Financiën :  

o De financiële staten van het EDF vertonen een overschot 

o Het nieuwe Commissie-EDF-contract is ondertekend. EDF verwacht de betaling 

van de eerste tranche binnen een korte termijn. 

o In het nieuwe terugbetalingsreglement zal de papieren instapkaart absoluut 

noodzakelijk zijn om een terugbetaling te bekomen. 

• Sociaal mediabeleid: EDF is van plan juridische stappen te ondernemen tegen 

"nepnieuws" ten aanzien van mensen met een handicap 

• Nieuwe leden: de organisatie van mensen met zeldzame ziekten wordt geaccepteerd 

• Toegankelijkheid van de Europese instellingen: het EDF zal samenwerken met de 

Intergroep van het Europees Parlement. De reflectie omvat het belang van 

“gemakkelijk te lezen” en persoonlijke assistentie. Zij zullen een hoorzitting in het 

Europees Parlement organiseren 

• Externe evaluatie: het blijkt dat de vooruitgang op het gebied van gendergelijkheid 

onvoldoende is.  

• Volgende bestuur: Zagreb, voor de AVA. 

05) UNCRPD-presentatiebrochures  
Vaststelling van de agenda van de vergadering  

• VDE legt uit dat de bloedplaatjes klaar zijn... 

• ThD legt de nadruk op de lay-out: het is belangrijk 

• VDE herinnert eraan dat het de bedoeling is om met regeringen en parlementen te 

vergaderen. 

• PSch zegt dat hij klaar is om de Duitse vertaling te proeflezen via DeepL van de 

brochure. 

• PG verzoekt het Secretariaat-generaal ermee in te stemmen dat het een uitnodiging 

aan de ministers en de parlementen opstelt. 

• De Raad van Bestuur gaat akkoord met 

• VDE verklaarde dat het onderwerp werd besproken in het Platform. Met betrekking 

tot het onderwerp van het Platform heeft hij geconstateerd dat er grote 

moeilijkheden zijn in het leven van de verschillende adviesraden. 

o GM is van mening dat er gaten in het platform zitten, maar dat kan 

veranderen. We moeten doorgaan 

o VDE wijst erop dat NOOZO aan het einde van het project staat en dat "Gelijke 

kansen" hen om resultaten vraagt.  

o ThD vraagt of NOOZO personeel heeft? 

o VDE bevestigt: 4 medewerkers, waaronder Patrick Van de la Notte van GRIP... 

NOOZO's focus ligt op het vrijgeven van opinies na juni over de grote thema's. 

Voor juni, zullen zij op kleinere thema's zoals "65+", ... RV zei dat haar 

politieke contacten de wil uitdrukken om Noozo te verdedigen. Hij benadrukt 

dat het Platform voor hem echt een plek is om informatie en goede praktijken 

uit te wisselen. 

o ThD heeft het standpunt van Vanweynendaele (AVIQ) toegelicht in de AE-

infosessie over het UNCRPD-rapport. Volgens hem bestaat de Waalse 

Commissie nog steeds, maar komt ze niet meer bijeen... Moet de voormalige 



voorzitter op basis hiervan de AVIQ niet vragen naar de mogelijkheid om een 

bijeenkomst te organiseren en de praktische aspecten daarvan? 

o PSch: er is een ontmoeting geweest met minister Antoniadis. Hij kondigde een 

tegenproject aan: de oprichting van een "klassieke" adviesraad waarvoor 

organisaties zich aanmelden en hij kiest de leden uit de kandidatenlijst. Dit 

voorstel is verrassend omdat hij degene was die geen klassieke raad wilde 

waarvan het functioneren willekeurig zou zijn omdat er nooit een aantal leden 

zou zijn. Alle organisaties verdedigden het gemeenschappelijk standpunt en 

hij moest een werkgroep in het leven roepen. Hij heeft Helmut Heinen 

aangesteld als voorzitter. 

06) UNCRPD - Officieel verslag 2-3 van België 
a) Analyse van het verslag 

• De CA was het ermee eens dat het erom ging kennis te nemen van de 

vooruitgang die was geboekt met betrekking tot het officiële verslag van 

België en het feit dat het was gepresenteerd op een informatiebijeenkomst 

van het type "Coormulti". 

b) Com kiemreactie  

• PSch vindt het verbazingwekkend dat zij vragen beantwoorden die kennelijk 

geen verband houden met de zwaartepunten... althans wat de Duitstalige 

Gemeenschap betreft. 

c) terug Coormulti 05/03 

• ThD heeft ingegrepen in het functioneren van de adviesraden. Hij heeft de 

reactie van de vertegenwoordiger van de AVIQ al toegelicht.  

• OME voegde eraan toe dat de vertegenwoordiger van de AVIQ zijn interventie 

was begonnen met de opmerking dat de Waalse Commissie het grootste deel 

van de betrokken periode formeel had gefunctioneerd en dat hiermee 

rekening moest worden gehouden. Later zei hij dat het eigenlijk nog steeds 

bestond, maar dat het niet meer aankwam.  

• In de rest van de vergadering kwam hij systematisch tussenbeide om het 

gebrek aan echte actieplannen aan te tonen, het systematisch ontbreken van 

statistische gegevens wanneer ze cijfers hebben op een hele reeks gebieden: 

het BDF gebruikt ze voor zijn schaduwrapporten!  

• Tot slot wijst OME in het verslag op het vrijwel ontbreken van de Federatie 

Wallonië-Brussel (zij hadden bijvoorbeeld kunnen spreken over de CSA-

reglementering, wat in hun voordeel is) en op de afwezigheid ervan op de 

vergadering. Eenmaal buiten de vergadering legde Véronique Ghesquière hem 

uit dat de verantwoordelijke op FWB-niveau van positie was veranderd en niet 

was vervangen... Er wordt dus niets meer gedaan. 

(07) COSP - NY 10-12 juni :  
• Wie voor BDF en CSNPH?  

o Er zal een brief worden gestuurd naar minister Muylle.  

o Dit zal ongetwijfeld worden besproken in het CSNPH-kantoor. Er lijkt een 

beweging te zijn in de richting van één enkele vertegenwoordiger van het 

maatschappelijk middenveld. 

o PG zei dat hij beschikbaar was 

• Interpellatie Muylle voor implicatie op een thema?  

o Niets op dit moment 



08) EAA: voortgang van het dossier  
a) We zitten nog steeds op hetzelfde punt, zonder beslissing over wie de leiding heeft in 

dit dossier: FOD Economische Zaken of FOD Sociale Zekerheid? 

09) ESF: verzoek om een EG-bijeenkomst?  
a) Helaas maken de antwoorden van Haydn Hammersley in dit stadium geen duidelijke 

vooruitgang op dit punt mogelijk. 

10) Diversen  
a) ThD komt terug op zijn wens om de GA op een meer "dynamische" manier te 

organiseren. Er moet natuurlijk een statutair deel zijn, maar ook een "inhoudelijk" 

deel dat door iedereen wordt besproken... De Raad stelt voor om Catherine Naughton 

uit te nodigen om deel te nemen aan een vergadering van de Raad van Bestuur van 

BDF, vóór de AGA. 

PG: om een interview met Charles Michel te bekomen, nam hij contact op met Rudy Volders, 

zonder succes. PSch stelt voor contact op te nemen met de minister Valérie Glatigny 

glatigny@gov.cfwb.be. Ze is duidelijk dicht bij Charles Michel. 


